

6 Days Monster village & Western Taiwan

GV2-6D18071A Depart Every Monday

(Validity : Jul 18 - Dec 18)

Day1 MON Departure→Taipei * Champion Hotel or similar

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.

Day2 TUE Taipei-Taichung * B/L/-- * Gorates Hotel or similar

Jiufen street~SUN&GREE~Haowangjiao Scenic~Fengjia Night Market

Jiufen street: once abandoned after the mountain to dig gold, for the movie "City of Sadness" and once again flourishing, becoming the longest one of Taiwan's most lively streets, a variety of souvenirs, souvenirs and snacks, attract large numbers of tourists up the mountain shopping Do not miss the famous snack - taro round nine.**SUN&GREE:** For the largest sunflower theme farm in North Taiwan, the farm is set up by a young man, because of the love of horticulture and land, so planted a large area of flowers to sunflower-based, is a good place to play a parent**Haowangjiao Scenic:** One of the attractions of the West Coast. , Along with a huge white wind turbine, standing down the Cape of Good Hope overlooking, you can see the harbor tidal tide and endless blue ocean**Fengjia Night Market :** It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd., and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality.

Day3 WED Taichung * B/--/D * Gorates Hotel or similar

Bagua Mountain Buddha~Fan Station~Lugang Street~Glass Temple~Tung Hai Arts Street~Rainbow Village **Bagua**

Mountain Buddha: is located in Changhua, the Buddha is the most representative of Changhua landmark. Bagua Hill has a long history, because the ancient rumors here fengshui so that the people at that time fighting, and the establishment of the "gossip Pavilion", named after the gossip mountain. To this place can be far to pick the whole of Changhua City, the newly established sky trail awareness of leisure sports a good choice

Fan Station: Taiwan monuments, fan-shaped garage for the preservation of Taiwan's railway culture treasures, the only remaining fruit Taiwan. Track by the garage outreach, such as a fan, also known as fan-shaped garage, the locomotive after a long distance

Mercedes-Benz into the garage to rest, maintenance, so the fan-shaped garage also has "locomotive hotel"**Lugang Street:** Polular port city in Taiwan , but also with the decline of the port and lonely , but also because of the decline of untapped while retaining a considerable number of cultural and historical monuments and authentic cuisine snacks, to enjoy authentic gourmet snacks and Bellagio culture

Tung Hai Arts Street: located near the East China Sea University, assembled the cultural and artistic landscape ideal community. There are a variety of warm, personalized goods and human style of the shop, such as post-modern coffee shop, as well as interior decoration of the small jewelry shop, quite exotic.

Day4 THU Taichung- Nantou * ShanTe Hotel or similar * B/--/D

SUN moon Lake~Wen-Wu Temple~Old Street of Checheng~Jiji Station~Monster village~Pearl milk tea-DIY BISCUIT

SUN moon Lake : The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.**Wen-Wu Temple :** Located in the northern waist, dedicated to Confucius (Wen-sheng), Yue Fei and Guan Yu (Wu Sheng), named after temples built along the mountain. The temple consisted of three sections, colored golden-yellow, is a typical northern China styled momentum.**Jiji Station:** is a railway culture as the theme of the tourist town, the station next to the old iron station in Taiwan converted the railway cultural relics exhibition hall, and furnish antique-class coal-fired steam locomotive, successfully led the surrounding tourism business opportunities**Monster village:** Monster village is located in the river head next to the forest, by the creative team to create a small business district, full of Japanese-style architecture, people kind of illusion that exposure to the Japanese streets, and the Japanese ghost Taro as the theme of many lovely monster dolls in the monster village Inside, but also add joy and joy and joy.

Day5 FRI Nantou-Taipei * Champion Hotel or similar * B/L/--

The Grand Hotel~Martyrs~Taipei 101(Observatory fee own expenses)~Raohe Street Tourist Night Market~Vigor Kobo

The Grand Hotel : Taiwan's first five-star hotel with the appearance of ancient Chinese palace. It is where Taiwan government held a state banquet and to serve leaders from other countries. It is also an important tourist landmark in Taipei.**Martyrs**: Martyrs Memorial sacrifice for the country. Gate guard guards, does not move like a mountain, like a statue, the handover ceremony will be performing play-for-gun post, often gathered many tourists stopped to watch, unmistakable characteristics.**101 Taipei**: Taiwan's tallest building, with a total height of 508 meters, the integration of modern art and architectural features Chinese fengshui, there are around the world brand-name merchandise.**Raohe Street Tourist Night Market** : It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting.

Day6 SAT Taipei→Sweet Home * Sweet Home * B

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home! *The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

SHOPPING STOP : Traditional Aboriginal Product , Tianlu Art Center , Pearl , Facial Mask.

GV2-6D18071A 星期一出發 ★餅乾 DIY、珍珠奶茶 DIY★

6天 妖怪村&西線深度之旅

*安排熱門風景區--好望角風景區、八卦山大佛、扇形車庫、向陽農場

*安排特色逛街：車埕老街、鹿港小鎮、國際藝術街、妖怪村 **Day1MON 出發地→台北**

*冠君飯店或同級 **3★ 接機~酒店**

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的多樣性。

Day2 TUE 台北-台中

九份老街~向陽農場~好望角風景區~逢甲夜市 * 創意時尚旅店或同級 **3★** * 早餐/午餐/夜市自理

九份：曾經是挖金礦後的廢棄山城，因電影《悲情城市》而再度繁華，成為台灣最熱鬧最長的一條老街，各式各樣的手信、紀念品及小吃，吸引大量遊客上山逛街，千萬不可錯過有名的小吃~九份芋圓。向陽農場：為北台灣最大的向日葵主題農場，農場是由一位年輕人所成立，由於對園藝及土地的熱愛，所以栽種了大面積的花，以向日葵為主，是個親子去玩的好地方。好望角風景區：好望角是西濱沿海的景點之一，沿途有著白色巨大的風力機組，站在好望角往下俯瞰，可望見港灣海浪潮汐與一望無際的湛藍海洋。逢甲夜市：是全台灣最大且著名的觀光夜市，逢甲夜市的消費以『俗擱大碗』為最吸引各路愛好夜市的民眾；逢甲夜市以新奇又有趣的小吃聞名，成為創新小吃的原始地，大腸包小腸、碳烤雞排、懶人蝦、紅茶冰...等都是不可錯過的美食。

Day3 WED 台中

* 創意時尚旅店或同級 **3★** * 早餐/老街自理/千葉火鍋

玻璃廟~九曲巷半邊井~鹿港小鎮~八卦山大佛~扇形車站~東海國際藝術街~彩虹村

鹿港小鎮：曾是台灣最熱鬧的港口城市，卻也隨著港口沒落而落寞，卻也因沒落未開發而保留了相當多的文史古蹟與道地特色美食小吃，到鹿港小鎮品嚐道地美食小吃與文化吧!八卦山大佛：八卦山大佛風景區位於彰化，大佛像是彰化最具代表性的地標。八卦山的歷史悠久，因古代盛傳這裡風水使當時的人民好鬥，而建立了「八卦亭」，故名八卦山。到此地可遠眺整個彰化市新設立的天空步道意識休閒運動的好選擇。扇形車站：扇形車庫台灣古蹟，扇形車庫為臺灣鐵道文化保存完善的珍寶，全台碩果僅存。軌道由車庫外展如一面扇子，又稱扇形車庫，火車頭經長距離奔馳後進入車庫休息、保養，因此扇形車庫也又有「火車頭旅館」之稱。東海國際藝術街：東海國際藝術街是位於東海大學附近，集結了人文、藝術景觀理想國社區。◦ **Day4 THU 台中-南投**

* 夏緹飯店或同級 4★ * 早餐/木桶便當自理/晚餐

日月潭風景區～文武廟～車埕老街～搭乘集集小火車～集集火車站～妖怪村～珍珠奶茶.餅乾 DIY

日月潭風景區：全台最大淡水湖泊，四周群巒疊翠，山水相映的景致相當美麗，南形如月弧，北形如日輪，所以名為『日月潭』，是古今中外遊客來台必訪景點。文武廟：位於潭北山腰上，因供奉孔子(文聖)、岳飛及關羽(武聖)而得名，殿宇沿山勢而建，分前、中、後三殿，佔地廣闊，色彩以金黃色為主，為中國北宮殿式廟宇，氣勢十分雄偉。集集火車站：集集是一個以鐵道文化為主題的觀光小鎮，車站旁還有以台鐵舊倉庫所改建的鐵道文物展示館，以及擺設古董級的燃煤蒸汽火車頭，成功帶動週邊的觀光商機。妖怪村：妖怪村位於溪頭森林旁,由創意團隊打造的小商圈，充滿日式風味的建築,讓人有種錯覺以為置身日本街道中，並以日本鬼太郎為主題呈現眾多可愛的妖怪公仔在妖怪村內。

Day5 FRI 南投-台北 * 冠君飯店或同級 3★ * 早餐/午餐/夜市自理

圓山風景區～忠烈祠～台北 101～饒河夜市～維格餅家

圓山大飯店：台灣第一座五星級酒店，外表相當中國風，內部金碧輝煌，是台灣舉辦國宴、各國元首入住首選。忠烈祠：紀念為國犧牲的烈士。大門前站崗的衛兵，不動如山，酷似雕像，交接換哨儀式會表演耍槍，常聚集眾多遊客駐足觀看，蔚為特色。台北 101：台灣第一高樓，總高度達 508 公尺，融合現代藝術及中國風水的特色建築，內有世界各地名牌商品。饒河觀光夜市：台北知名觀光夜市，兩側商店及騎樓下的攤販不計其數。

Day6 SAT 台北→甜蜜的家

* 早餐 早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

* 上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

台灣特產：山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、美妝品免

2018 GV2 價格表

行程編號	團名	抵台日期	價格	服務費	單人房差
GV2-6D18071A	妖怪村&西線深度之旅	星期一	SG\$335	SG\$27	SG\$190

- 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
- 2 adults & 1 child share room, child extra bed 95%, child no bed 75%
- 2 歲以下 (24月內) 之Infant 免費
- More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare
- Mid-Night Pickup and transfer surcharge (7pax SG 90p/way, 8pax above SG 160p/way)
Time 0100 Till 0400 (Based on Ticket Time)
- Minimum 2 Person.

[Click here to Submit Enquiry](#)

(BD-260218)